
 
 
 
Valtuutettujen kehittämisrahaehdotusten täydentäminen 
   
Kunnanhallitus 31.08.2020 § 214  
  

 
 
Kunnanvaltuusto on huhtikuun kokouksessaan hyväksynyt valtuutettujen 
kehittämisrahalla toteuttavat hankkeet ja päättää hyväksyä niiden mukaiset 
muutokset vuoden 2020 talousarvioon. Puutteellisten tai puuttuvien esitysten 
osalta valtuutetuille annettiin mahdollisuus tehdä esityksensä vielä elokuun 
kunnanhallituksen kokoukseen mennessä. 
 
Valtuutettujen Pauli Hakkarainen, Tero Lepola, Vuokko Väistö, Vesa Väistö ja Ritva 
Simonen kymppitonnit ovat vielä kohdentamatta.  

 
Asian valmistelija kunnanjohtaja 

 
Esittelijä Kunnanjohtaja 

 
Päätösehdotus Kunnanhallitus esittää valtuustolle em. valtuutettujen kehittämisrahakohteiden 

hyväksymistä valtuustolle, mikäli valtuuston hyväksymät ehdot täyttävät kirjalliset 
esitykset saadaan kunnanhallituksen käsittelyyn.   
 

Kokouksessa keskustelun jälkeen esittelijä teki seuraavan uuden 
päätösehdotuksen: 
Kunnanhallitus esittää valtuustolle, että se hyväksyisi seuraavat valtuutettujen 
kehittämisrahaehdotukset: 
 
Nina Kabedeva: Mokinrinteen kuntoportaiden täydennysrakentamiseen (muutos 
valtuutetun aiempaan esitykseen) 
Ritva Simonen: Koirapuiston rakentamiseen 
Vesa Väistö: Lämpöpumppujen hankintaan kunnanvirastotalolle 
Vuokko Väistö, Pauli Hakkarainen ja Tero Lepola: Senioreille ja 
liikuntarajoitteisille soveltuviin kuntosalilaitteisiin 
 

Päätös Kunnanhallitus hyväksyi yksimielisesti esittelijän kokouksessa tekemän 
päätösehdotuksen.   

 
 ________ 
 
 
Kunnanvaltuusto 07.09.2020 § 50    
354/02.05.02/2019 [Valtuutettujen kehittämisrahaehdotukset 2019-2020]    

 
 
Esityslistan asia n:o 7.  

 
Päätös Hyväksyttiin.   
 
 ________


